_Top: 詩篇23

耶和華是我的牧者·我必不至缺乏。 他使我躺臥在青草地上、領我在可安歇的水邊。 他使我的靈魂甦醒、為自己的名引導我走義路。 我雖然行過死陰的幽谷、也不怕遭害·因為你與我同在·你的杖、你的竿、都安慰我。

在我敵人面前、你為我擺設筵席·你用油膏了我的 頭、使我的福杯滿溢。

我一生一世必有恩惠慈爱随著我·我且要住在耶和華 的殿中、直到永遠。 Top: Psalms 23

The LORD is my shepherd; I shall not want. He maketh me to lie down in green pastures: he leadeth me beside the still waters.

He restoreth my soul: he leadeth me in the paths of righteousness for his name's sake.

Yea, though I walk through the valley of the shadow of death, I will fear no evil: for thou art with me; thy rod and thy staff they comfort me.

Thou preparest a table before me in the presence of mine enemies: thou anointest my head with oil; my cup runneth over.

Surely goodness and mercy shall follow me all the days of my life: and I will dwell in the house of the LORD forever.

2 讚美詩-這世界非我家

- 1.這世界非我家,我無一定住處, 我積財實在天,時刻仰望我主; 天門為我大關,天使呼召迎迓, 故我不再貪愛這世界為我家。
- 2. 天上萬眾聖徒,望我快來相見, 我將前往歡聚,主已赦我罪愆; 我雖軟弱貧苦,靠主一無所掛, 故我不再貪愛這世界為我家。

〈副〉我主,祢知,我無良友像祢, 天堂若非我家,我必流離無依; 天門為我大開,天使呼召迎迓, 故我不再貪愛這世界為我家。

2 Hymn: This World is not my home

- 1. This world is not my home I'm just passing through My treasures are laid up somewhere beyond the blue The angels beckon me from heaven's open door And I can't feel at home in this world anymore
- 2. They're all expecting me and that's one thing I know My Saviour pardoned me and now I onward go I know he date me through so I am weak and poor And I can't feel at home in this world anymore

Oh Lord you know I have no friend like you If heaven's not my home then Lord what will I do The angels beckon me from heaven's open door And I can't feel at home in this world anymore

3 讚美詩-十字架的傳達者

我是極微小的人,罪人中的罪魁,雖然如此,主呼召我。 我懸切期待盼望,不再羞愧,放膽傳揚主的十架。

無論我往何處去,只要是為了主,我願意傳揚那十字架。 我願背起十字架,將基督譽香之氣,傳揚到世界各地。

如今不論生或死,都是為了主榮耀,無論生或死,我屬於主。

十字架的能力,十字架的盼望,在我裡面,有主活箸。

3 Hymn : Communicator of the Cross

I am a very small being, the chief of sinners, and yet the Lord has called me.I earnestly look forward to hope, no longer be ashamed, and boldly proclaim the cross of the Lord.

Wherever I go, as long as it is for the Lord, I am willing to preach that cross.I would like to take up the cross and spread the fragrance of Christ to all parts of the world.

Whether I live or die now, it is for the glory of the Lord. Whether I live or die, I belong to the Lord. The power of the cross, the hope of the cross, in me, the Lord lives.

4 讚美詩-主,求祢向我吹聖靈

- 1主,求你向我吹聖靈,教我如何吸入你;助我向你胸懷一傾 我的犯罪與自己。
- (副) 我是呼出我的愁苦,呼出我罪污;我是 吸入,一直吸入,你所有豐富。
- 2 我是呼出我的生命,我纔可能被充满;放棄軟弱或是力勁,吸入憐憫和恩湛。
- 3 呼出我的罪律桎梏,你已為我全除摒;吸入你的聖潔豐富,發現惟你是生命。

4 Hymn: Lord, please breathe on me the Holy Spirit

1 Lord, breathe into me your Holy Spirit, teach me how to breathe you; help me pour out my sins and myself into your bosom.

(Refrain) I am exhaling my sorrow, exhaling my sin; I am inhaling, always inhaling, all your riches.

- 2 Only when I breathe out my life can I be filled; give up weakness or strength, and breathe in mercy and grace.... (Refrain)
- 3 Breathe out the fetters of my law of sin, you have lifted them all for me; breathe in your holy riches, and find that you alone are life. . . . (Refrain)

戰勝巨人的牧羊人 - 大衛

5.信息:信心是靈性的方向 - 唐崇榮牧師

《希伯來書》第十一章第 6, 8, 13 節

- 6 入非有信,就不能得神的喜悦;因為到神面前來的人,必須信有神,且信他賞賜 那尋求他的人。
- 8 亞伯拉罕因著信,蒙召的時候,就遵命 出去,往將來要得為業的地方去;出去的 時候,還不知往哪裏去。
- 13 這些人都是存著信心死的,並沒有得 著所應許的,卻從遠處望見,且歡喜迎 接,又承認自己在世上是客旅,是寄居 的。

The shepherd who defeated the giant - David

- 5 Message : Faith is the Direction of Spirituality By Rev. Dr. Stephen Tong Hebrews 11 : 6. 8, 13
- 6 But without faith it is impossible to please him: for he that cometh to God must believe that he is, and that he is a rewarder of them that diligently seek him.
- 8 By faith Abraham, when he was called to go out into a place which he should after receive for an inheritance, obeyed; and he went out, not knowing whither he went.
- 13. These all died in faith, not having received the promises, but having seen them afar off, and were persuaded of them, and embraced them, and confessed that they were strangers and pilgrims on the earth.

8. 讚美詩-耶穌牽我手

當我穿越這片朝聖之地 有一個朋友和我一起散步 帶領我安全地穿過下沉的沙地 這是加略山上的基督

> 這將是我每天的祈禱,親愛的主你幫我盡我所能 因為我需要你的光畫夜指引我 有福的耶穌,握住我的手

耶穌,握住我的手

因為我每時每刻都需要你

穿過這片朝聖之地

用你的力量保護我

聽聽我微弱的懇求

主啊,俯視我

當我跪下禱告

我希望在那裡見到你

有福的耶穌,握住我的手

讓我在神聖的光中旅行

使我能看見蒙福的道路

保守我,使我完全屬於你 有一天唱"救贖之歌"

我要做一個勇敢而真實的戰士

永遠堅定立場

當我繼續前行,每天都會遇到敵人

有福的耶穌,握住我的手

耶穌,握住我的手

因為我每時每刻都需要你

穿過這片朝聖之地

用你的力量保護我

聽聽我微弱的懇求

主啊,看我

當我跪下禱告

我希望在那裡見到你

有福的耶穌,握住我的手

當我跪下禱告

我希望在那裡見到你

有福的耶穌,握住我的手

8. Hymn: Jesus Hold My hand As I travel through this pilgrim land There is a friend who walks with me Leads me safely through the sinking sand It is the Christ at Calvary

This would be my prayer, dear Lord, each day You help me do the best I can For I need Thy light to guide me day and night Blessed Jesus, hold my hand

Jesus, hold my hand For I need Thee every hour Through this pilgrim land Protect me by Thy power

Hear my feeble plea
O Lord, look down on me
When I kneel in prayer
I hope to meet You there
Blessed Jesus, hold my hand

Let me travel in the light divine That I may see the blessed way Keep me that I may be wholly Thine And sing 'Redemption's Song' some day

I will be a soldier brave and true And ever firmly take a stand As I onward go and daily meet the foe Blessed Jesus, hold my hand

Jesus, hold my hand
'Cause I need Thee every hour
Through this pilgrim land
Protect me by Thy power

Hear my feeble plea And O Lord look down on me When I kneel in prayer I hope to meet You there Blessed Jesus, hold my hand

When I kneel in prayer
I hope to meet You there
Blessed Jesus, hold my hand